
Fjære barneskole 

Referat FAU møte 3-2024/25 
 

Tid:  Tirsdag 4. februar kl. 18.15 
Sted:  Personalrommet, Fjære barneskole  
Referent:  Tove Linn Tjersland/Stine Dale 
 
Til stedet:  
 1A Knut Lia 

1B Per Christian Rosmo 
2A Ole Reiersen 
2B  Aleksander Blandkjenn Engvoldsen 
3A Anne Margrethe B. Thorsen 
3B Espen Skovli (vara) 
4A Signe Lise Torgrimsen 
4B Ole Morten Egeland 
5A Eivind Tunsberg  
5B Stine Dale  
6A Karin Rosåsen 
6B Maren Helene Pedersen 
7A Jenni Dahlsbâck  
7B Eli Gjesdal Erichsen   
7C Torbjørn Lied (vara) 

   

Saksliste 
Sak 16/24-25: Info om skolen, økonomi og budsjett  

 Økonomi 2024 
o Ender på ca. – 700 000 kr. Mye bedre enn fjoråret.  

 Økonomi 2025 
o Størrelse på kutt 

 For å komme i balanse må vi kutte 1,5 årsverk pedagog 
 Ingen midler til vikar 

 Hvilke kutt vil vi gjøre 
o Vi ser på alle ikke lovpålagte oppgaver først 

 Deltagelse fra ansatte på sosiale arrangementer 
 Skyss til aktiviteter i skoletiden. Takk til foreldre som kjørte til isbanen.  
 Leksetid. Tidligere var det to dager i uken, nå er det kun én dag i uken. 

o Muligheter for å slå sammen trinn i enkelte fag  
o Muligheter for å endre vedtak  
o Ulike medlemskap (f.eks. TL, teaching funtastic) 
o Læremidler 
o Det understrekes i møte viktigheten av sosialarbeidere.  

 Kutt denne våren 
o Buss til arrangementer 
o Deltagelse fra ansatte i 17. mai tog 
o Ved fravær blir ansatte omdisponert, vikarer blir satt inn når det er helt 

nødvendig. Foreldre etterspør om det skrives avvik når det blir brukt vikarer 



som ikke har riktig kompetanse. Rektor forteller at avvik har de økt fokus på 
og at de jobber videre med dette.  

 Leksetid 
o Fra januar 2025 blir det leksetid bare mandager for 3.-7.trinn 
o Fra neste skoleår blir det leksetid for 4.-7.trinn – 1 time i uka 

 

Sak 17/24-25: Elevundersøkelse 
 Jappa og Fjære scorer best på elevundersøkelsen.  
 Fjære barneskole skårer på landsnitt, eller like over.  
 Dette er jobbet godt med i fellestiden med lærerne og egne stunder med elevene.  
 Eksempel på god samhandling er Kompaniuken. Store og små øker 

mestringsfølelsen i løpet av denne uken.  
 Fokus på tidlig innsats.  

 

Sak 18/24-25: Trafikk 
 Anlegg må parkere nede ved Vikhallen 
 Foreldre må parkere på parkeringsplassen hvis de skal være med barn inn på skolen.  
 For å bedre trafikksituasjonen må det komme lys, skilting og en bredere veg.  
 Søppelbilen får ikke plass på veien til søppelboden.  
 På alle foreldremøter må det opplyses om at foreldre må kjøre helt fram til 

droppsonen og ikke stoppe/parkere ved rundkjøringen.  
 Epost fra prosjektleder i kommunen: 

 
«Etter møte i trafikksikkerhetsgruppen i Grimstad kommune har vi kommet frem til et 
forslag som kommer til å lette trykket på Bringsværveien i morgen og ettermiddagsrushet. 
Dette er en ordning som vi har sett gode resultater med på andre skoler i Agder, blant 
annet Nedenes skole i Arendal. 
Vi foreslår at det kun er 1. klasse som får lov å kjøre inn Bringsværveien til dropping. 
De eldre elevene som blir kjørt, må droppes av ved joker og går inn til skolen. 
Elever med spesielle behov er selvfølgelig et unntak. 
Ta gjerne med forslag inn i neste FAU møte for å diskutere.» 

 

Sak 19/24-25: KFU 
 Knut Lia ble med på forrige KFU møte sammen med leder Anne Margrethe Borge 

Thorsen. 
 Det ble presentert en fin nettside som heter vifritid.no 
 Siden denne siden koster penger så publiserer vi ikke informasjon om denne på 

Visma, men heller sprer informasjon om den på andre sosiale medier.  
 Det ble diskutert bruk av Ipad. Det er i dag ulike praksis for bruk av Ipad i de 

forskjellige Grimstad skolene. Det er et felles ønske om at det skal bli like 
retningslinjer og regler for alle skolene.  

 Det er ønskelig å få mer informasjon og synlighet for avvik i skolen.  
 

Sak 20/24-25: Økonomi – klasse kasser – bruk av midler 
 FAU dekker 7. klassefeiring. Lærere blir med på feiringen som tidligere.  
 Elevrådet er fornøyd med bordtennisbordet og utstyret de har fått.  
 Det blir leirskole på Evjetun i uke 37.  

 

Sak 21/24-25: Eventuelt 
 Juleavslutning – Skolen avventer. Det er ikke ønskelig å innføre juleavslutning på 

dagen, slik som i desember 24. Ønsker på sikt å få tilbake den tradisjonelle 
juleavslutningen på kvelden med elever, lærere og foreldre.  



 17. mai tog – Det forventes beskjed fra kommunedirektøren på neste møte fordi det 
nå begynner å haste.  

 17. mai feiring – Blir som vanlig på Fjære barneskole. 
 Sommerfest – Blir som vanlig på Fjære barneskole. 
 Skolen er bedt på kranselag på den nye skolen uka etter vinterferien.  
 Det ligger ekstra info om de nye planleggingsdagene som finner sted i sammenheng 

med flyttingen over til ny skole i Skoleruta på Grimstad kommunes hjemmeside.    
 


